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Interpelacja radnego
w sprawie działańzmierzających do przeniesienia lokalizacji przedszkoli do budynku

przy ul. X'arbiarskiej
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w dniu 31 grudnia 202I miasto ogłosiło przetarg na przebudowę parteru budynku VII Liceum
ogólnokształcącego w Lublinie , PrzY ul. Farbiarskiej 8, na budynek przedszkolny z terminem
składania ofert do I7 stycznia i terminem 5 miesięcy na wykonanie robót.

Problem lokalizacji placówek przedszkolnych w centrum Lublina jestznany od dawna,
natomiast wątpl iwo ś ci budzi pr zy j ęta pr zez P ana P t ezydenta ś ci ezka j e g o rc zw iązau.tia.

W związku ztym, uprzejmie proszę o udzielenie informacji:

1. Kiedy został' pfzeprowadzony i ile kosztował remont budynku VII Lo w Lublinie?
2. Jaki będzie zakres i wartość nakładów, które zostaną utracone w wyniku przebudowy?
3. Ile uczniów uczęszczaobecnie do VII Lo i w jakim procencie szkoła jest wypełniona?
4. Czy przewidywany jest wzrost ilości uczniów w związkuzptzeniesieniem dworca

metropolitalnego i faktem, Że będzie to placówk a połoŻona najbliŻej dworca?
5. Czy zasadne jest likwidowanie miejsc w liceum w kontekście zapowiadanej przez

miasto konieczności zwiększenia ilości miejsc w szkołach średnich w najblizszych
latach o kilkadziesiąt o ddziałów?

6. Czy ilośó sal po przebudowie zapewni możliwośó rozwoju oruzwłaściwąrealizację
zadńptzez VII Lo, w tym mozliwość oryanizacji zĄęć, poza|ekcyjnych i pracowni
temaĘcznych?

Ponadto uprzejmie proszę o uzasadnienie wszczęcia kosztownego procesu inwestycyjnego
mającego na celu przeniesienie placówek przedszkolnych z innych lokalizacji przed
przeprowadzeniem wymaganej prawem procedury przeksztaŁcenia placówek przedszkolnych
p opr zez zmianę adresu s iedziby.
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